



Mødereferat

Tid og sted:

30.maj 2016 kl. 18.00
i keeperstuen

Deltagere:

Niels Erik Hvillum – NE
Søren Casparij – SC
Leif Møller – LM
Søren Erik Nielsen – SEN

Niels Vestergaard – NV
Anne Marie Vestergaard – AMV
Rikke Mikkelsen - RM
Karen Frederiksen – KF

Mødeleder: Niels Erik Hvillum

Referent: Karen Frederiksen

Punkt på dagsorden:**Indhold:****Ansvarlig**

- | Punkt på dagsorden: | Indhold: | Ansvarlig |
|----------------------------|---|-----------|
| 1. Godkendelse af referat | <ul style="list-style-type: none">Referat fra mødet 25. april 2016 blev underskrevet. | KF |
| 2. Banen | <ul style="list-style-type: none">Der er kraftig vækst i græsset pt. så der knokles for at følge med, men banen står fint.Man er færdig med at lægge rullegræs på hul 11, og det ser ud til at lukke fint til. Når arbejdet på hul 14/17 er færdig vil de to nye bunkers blive etableret.Man er i gang med at lægge rullegræs på hul 14/17 og dette forventes færdigt i denne uge.
I forbindelse med vores besøg af stormen Gorm væltede det store træ i svinget på hul 14, og vi startede i den forbindelse en indsamling op, så vi kunne få et nyt stort træ med grogaranti.
Vores sponsor på hul 2 Airtjek har nu meddelt, at de gerne vil sponsere et nyt træ, og det har vi naturligvis sagt tusind tak til. Baneudvalget har talt med to "træeksperter" som anbefaler at vi venter med at plante til efteråret, så det bliver løsningen. Et sådant nyplantet træ skal beskyttes indtil det har ordenligt fat, så baneudvalget vil tage stilling til, om der skal net omkring hele træet eller kun om stammen. | NV |
| 3. Økonomi | <ul style="list-style-type: none">Regnskab april 2016 viser en afvigelse til budgettet på ca. 150.000 kr. Dette vil forsøges indhentet i løbet af de næste måneder. | SC/KF |
| 4. Hvervekampagner | <ul style="list-style-type: none">Der var rigtig god tilslutning til vores åbent hus den 21. maj, og vi har efterfølgende fået 7 nye prøvemedlemmer, så det pt. er 70 i gang.
LM vil være at finde foran Brillstudiet til Open by Night for at skabe interesse om klubben. | LM/KF |
| 5. Medlemskaber | <ul style="list-style-type: none">Prøvemedlemskab og øvrig prissætning blev diskuteret. SC og KF laver oplæg til efteråret. | SC |
| 6. Golfspilleren i Centrum | <ul style="list-style-type: none">Besvarelserne fra den første trediedel af medlemmerne er nu i hus, resultat og kommentarer blev drøftet og eventuelle ansvar fordelt.
SEN vil gennem hele året arbejde tæt med tallene | SC |



Bestyrelsen



Punkt på dagsorden:	Indhold:	Ansvarlig
	og følge udviklingen, og udarbejder ligeledes en tekst til nyhedsbrev og hjemmeside om undersøgelsen.	
7. Bygningsmassen	<ul style="list-style-type: none">Bestyrelsen har modtaget et forslag inkl. pristilbud fra Frank Hechmann omkring overdækning af flere udslagspladser. Selve forslaget passer ikke ind rent arkitektonisk, men byggeudvalget vil udarbejde en plan for en eventuel yderligere overdækning af to udslagspladser til venstre for det eksisterende.	SC
8. Medlemsforslag	<ul style="list-style-type: none">Bestyrelsen har modtaget et forslag fra Doris Feldborg vedr. dannelse af en eventuel intern gruppe af medlemmer med fritspilskort. Via denne gruppe, skulle det så være muligt at planlægge udflugter til de andre fritspil baner. Forslaget er under behandling.	KF
9. Udestående punkter	<ul style="list-style-type: none">LM er i gang med at udarbejde en tekst til firmaer/foreninger omkring arrangementer i klubben. Der mangler kun prisfastsættelse.Vi har problemer med at rekruttere medlemmer til sponsorudvalget som pt. består af NE, LM og Jesper Hjorth. Eventuelle emner bedes sendt til LM.	Alle
10. Næste møde	<ul style="list-style-type: none">Torsdag den 18. august 2016 kl. 18.00.	NE